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Protokół nr 41/2022
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 25 sierpnia 2022 r.

Posiedzenie Komisji Infrastruktury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło w sali
obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza
32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Artur Maruszczak - zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej
i inwestycyjno-remontowej;

2) Joanna Mazurkiewicz - radca prawny;
3) Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego;
4) Józef Muc – kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego;
5) Maciej Barć – kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 i powitania dokonała wiceprzewodnicząca komisji
Ewa Stogniew. Wiceprzewodnicząca komisji poinformowała, że zostało osiągnięte
kworum, więc obrady Komisji Infrastruktury są prawomocne (w chwili rozpoczęcia
obrad nieobecni byli radni: Ewa Czubek i Adam Oczoś. Członkowie komisji dołączyli
do posiedzenia).

Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 40/2022 z dnia 23 czerwca 2022 r.
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4. Informacja Wydziału Zarządzania Kryzysowego w zakresie współpracy z
Ochotniczymi Strażami Pożarnymi i wydatkowanych środkach finansowych na
OSP od początku 2022 r.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia
przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle, których
właścicielem albo zarządzającym jest Gmina Kędzierzyn-Koźle oraz warunków i
zasad korzystania z tych przystanków.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stref
płatnego parkowania, określenia wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za
parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego
parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie deklaracji intencji zaliczenia drogi
wewnętrznej ul. Leona Wyczółkowskiego oraz odcinka ul. Połanieckich do
kategorii drogi publicznej gminnej.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na
drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy dwóch zabytkach
wpisanych do rejestru zabytków województwa opolskiego pod nr rej. 2052/80 i
2053/80, położonych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad.

Wiceprzewodnicząca komisji poinformowała, iż nikt nie zgłasza wniosków do
porządku i przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 40/2022 z dnia 23 czerwca 2022 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi wiceprzewodnicząca poddała pod
głosowanie protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (4)
Michał Nowak, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Sławomir Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (1)
Dominik Szustakiewicz
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NIEOBECNI (2)
Ewa Czubek , Adam Oczoś

Ad 4.
Informacja Wydziału Zarządzania Kryzysowego w zakresie współpracy
z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi i wydatkowanych środkach finansowych na
OSP od początku 2022 r.

Tomasz Scheller zapytał, czy w roku 2022 zrealizowano już jakieś zadanie
inwestycyjne.

Kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Józef Muc poinformował, iż jedyne
zadanie inwestycyjne w 2022 roku to zakup quada dla Ochotniczej Straży Pożarnej
Oddziału Ratownictwa Wodnego Koźle, natomiast zadanie nie zostało jeszcze
zrealizowane. W chwili obecnej jest podpisywana umowa dotycząca zakupu.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak przypomniał również o planowanej budowie
OSP na osiedlu Cisowa. Rozpoczęcie budowy planuje się na rok 2023.

Tomasz Scheller zapytał, czy do budowy strażnicy planuje się zakup samochodu.

Zastępca prezydenta poprosił o cierpliwość, ponieważ po przetargu okaże się jaki
będzie koszt budowy strażnicy. Przetarg może rozpocznie się we
wrześniu/październiku.

Tomasz Scheller zapytał, czy w owym roku został złożony jakiś wniosek
o dofinansowanie na zakup wozu strażackiego.

Kierownik wydziału odpowiedział, iż w tym roku nie złożono żadnego wniosku
o dofinansowanie, ponieważ nie było takiego programu. W przyszłym roku będzie
program Urzędu Marszałkowskiego na dotacje.

Tomasz Scheller zapytał, czy strażacy składali jakieś wnioski dotyczące zadań
inwestycyjnych.

Kierownik wydziału Józef Muc odpowiedział, że żaden wniosek nie wpłynął do
urzędu, natomiast planuje się realizacje zadania dotyczącego ocieplenia ściany
w Ochotniczej Straży Pożarnej Oddziału Ratownictwa Wodnego Koźle.

Tomasz Scheller zapytał o kostkę brukową przed strażnicą na osiedlu Sławięcice.
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Kierownik wydziału poinformował, iż kostka zostanie ułożona.

Tomasz Scheller zapytał, czy na przyszły rok planuje się zwiększenie środków na
zakup paliwa dla OSP, w związku z wyższą ceną paliwa.

Kierownik Józef Muc poinformuje, iż jak co roku zaproponuje kwoty realne do
projektu budżetu na 2023 rok.

Tomasz Scheller poprosił o przygotowanie szczegółowej informacji dotyczącej zakupu
paliwa.

Wiceprzewodnicząca komisji poinformowała, iż dyskusja została wyczerpana.
Podziękowała za informację o powiedziała, że komisja zapoznała się oraz przyjęła
ww. informację.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia
przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle, których
właścicielem albo zarządzającym jest Gmina Kędzierzyn-Koźle oraz warunków
i zasad korzystania z tych przystanków.

Wiceprzewodnicząca komisji Ewa Stogniew otworzyła dyskusję, jednakże w związku
z tym, iż nikt się nie zgłosił, poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stref
płatnego parkowania, określenia wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za
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parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie
płatnego parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

Adam Oczoś zapytał, czy jest możliwość prowadzenia opłat za parkowanie również w
weekendy.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że w razie potrzeby, oczywiście jest taka
możliwość.

Dominik Szustakiewicz zapytał, jak wygląda sprawa rotacji przy urzędzie, ponieważ
podnoszone są stawki opłat, aby zwiększyć rotację. Natomiast radny uważa, że
problem od 1 września będzie występował dalej.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak uważa, że wolne miejsca da się znaleźć przy
urzędzie.

Michał Nowak zwrócił uwagę, iż jest mieszkańcem Koźla parkującym w Koźlu od ok.
7 lat i nigdy nie miał problemu z parkowaniem. Dodał, iż można wprowadzić opłaty za
parkowanie w weekendy w miastach, które mają powyżej 100 tys. mieszkańców.

Sławomir Wołkowiecki podzielił się opinią, iż problem mają kierowcy
przyjeżdzających z pobliskich miejscowości w celu załatwienia spraw urzędowych.
Zapytał, czy jest możliwość potraktowania takich kierowców trochę pobłażliwie.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że zdarzają się sytuacje, że kary za nieuiszczenie
opłaty są anulowane. Następnie odniósł się do wspomnianym przez radnego problemie
kierowców przyjeżdzających z pobliskich miast i przypomniał, że do urzędu
przyjeżdżają mieszkańcy miasta Kędzierzyn-Koźle, a jeśli chodzi o miejsca przy
szpitalu koło placu Raciborskim to można znaleźć wolne miejsca. Jednakże jeśli
chodzi o Starostwo Powiatowe to rzeczywiście jest mało miejsc, ale można
zaparkować niedaleko, czyli przy Dworcu PKP. Wspomniał, iż najlepszym
rozwiązaniem byłby w tym miejscu parking podziemny, natomiast koszt takiej
inwestycji jest tak duży, że na chwilę obecną nierealny do wykonania.

Sławomir Wołkowiecki zapytał, czy strona urzędowa planuje/rozmawia o parkingach
piętrowych na osiedlu Pogorzelec.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że parking piętrowy to również duży koszt,
a prawdopodobnie nie ma dużego problemu z parkowaniem na osiedlu, ponieważ nie
wpłynęły żadne skargi w tej sprawie. Dodał, iż strona urzędowa przy każdym
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planowaniu remontu/budowy dróg, zawsze stara się zwiększyć ilość miejsc
parkingowych. Kończąc poinformował, iż do budowy piętrowych/podziemnych
parkingów, w chwili obecnej nie ma możliwość dofinansować, więc tym bardziej na
razie nie planuje się takich drogich inwestycji.

Dominik Szustakiewicz stwierdził, iż jeśli prezydent uważa, że nie ma problemu
z rotacją to należałoby w niektórych miejscach parkingowych nie zwiększać opłaty.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak odpowiedział, że nie ma problemu dużego
z parkowaniem na osiedlu Pogorzelec, a tam nie ma stref płatnego parkowania, jak
również przy Placu Wolności przy Starostwie Powiatowym.

Dominik Szustakiewicz wspomniał, iż radny Michał Nowak informował, że nie ma
problemu z parkowaniem nawet w Koźlu.

Zastępca prezydenta wyjaśnił, że może dlatego nie ma problemu z parkowaniem
w Koźlu, ponieważ wprowadzono strefy płatnego parkowania. Uważa, że należy
podnieść opłatę, aby rotacja była większa. Dodał, iż opłata około 11 lat jest na
podobnym poziomie, a wartość złotówki spada. W chwili obecnej za godzinę płaci się
1,20 zł.

Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę, że przy Starostwie Powiatowym oraz przed
Urzędem Miasta nie ma stref płatnego parkowania, a przy tych miejscach jest problem
z zaparkowaniem.

Wiceprzewodnicząca komisji poinformowała, iż dyskusja została wyczerpana
i poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia
stref płatnego parkowania, określenia wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za
parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego
parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
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Dominik Szustakiewicz

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie deklaracji intencji zaliczenia drogi
wewnętrznej ul. Leona Wyczółkowskiego oraz odcinka ul. Połanieckich do
kategorii drogi publicznej gminnej.

Wiceprzewodnicząca komisji Ewa Stogniew otworzyła dyskusję, jednakże w związku
z tym, iż nikt się nie zgłosił, poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 8.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej
na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica.

Wiceprzewodnicząca komisji Ewa Stogniew otworzyła dyskusję, jednakże w związku
z tym, iż nikt się nie zgłosił, poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.
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Ad 9.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy dwóch zabytkach
wpisanych do rejestru zabytków województwa opolskiego pod nr rej. 2052/80
i 2053/80, położonych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

Wiceprzewodnicząca komisji Ewa Stogniew otworzyła dyskusję, jednakże w związku
z tym, iż nikt się nie zgłosił, poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 10.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Sławomir Wołkowiecki zapytał, czy koło szpitala można postawić ogranicznik
prędkości, jaki jak przy ul. Wyspiańskiego.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że technicznie można, jednakże jest to droga
wojewódzka, więc należy uzyskać zgodę.

Sławomir Wołkowiecki poinformował, iż mieszkańcy informują, że po opadach
deszczu w parku przy muszli nie da się spacerować na wale. Dodał, że do siedzeń przy
muszli również nie ma ścieżki, więc po opadach jest mokro. Kończąc poinformował,
iż obrzeża z kostki, które zostały zniszczone i miały być naprawione, zostały tylko
zasypane sypkim grysem. Następnie poinformował o rosnącej roślinności przy
przepuście wodnym. Poprosił o interwencję.

Zastępca prezydenta podziękował za informacje.
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Członkowie komisji ustalili termin kolejnego posiedzenia na 22 września br.
godz. 16:00.

Ad 11.
Zakończenie obrad.

Wiceprzewodnicząca komisji podziękowała za udział w posiedzeniu, po czym
o godz. 17:25 zamknęła obrady Komisji Infrastruktury.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI

Adam Oczoś (-)

Protokołowała Joanna Motyl


